
REFERAT  FRA  BESTYRELSESMØDE  I  PARCELHUSFORENINGEN  HOLME  PARKVEJ 

Onsdag d. 7. maj 2008 

 

Tilstede: Vibeke 96, Svend 136, Marianne 100, Jens 74b og Ina 128 (ref.) 

 

1. Konstituering af bestyrelsen: 

  Svend fortsætter som formand 

  Jens fortsætter i grundejerforeningen 

  Marianne bliver næstformand 

  Vibeke bliver kasserer 

  Ina bliver ’web-koordinator’ (på vegne af Erik 128) 

 

2. Sommerfesten: Jens hører den anden parcelhusforening (ved næste møde i den 

overordnede grundejerforening) om de er interesserede i at lægge deres 

sommerfest samme dag, så vi evt. kan slå dem sammen ved manglende 

tilslutning. Der arbejdes videre med at finde en model, hvor vi voksne 

spiser samlet. Der måtte gerne findes lidt flere til at gå ind i festudvalget. 

 

3. Hjemmeside: Bestyrelsen ønsker at forehøre sig hos beboerne om muligheden for 

fremover i højere grad at kommunikere via email fremfor ved runddeling 

af dokumenter. Derudover ønskes en mere aktiv hjemmeside, gerne med 

blog mulighed for til- og framelding af nyhedsbrev, el.lign. 

 

 Ina og Erik 128 går videre med dette – første skridt er at høre Mads 76a 

om status for den eksisterende hjemmeside. 

 

4. Campingvogne: Bestyrelsen laver en henstilling, som indeholder noget der minder om 

følgende:  

 

De ekstra parkeringspladser er som udgangspunkt gæsteparkering. Vi 

har dog forståelse for at flere har en ekstra bil som . Vi henstiller til at 

campingvogne, anhængere og andet, der står mere stationært på 

gæstepladserne begrænses mest muligt og i videst muligt omfang ikke 

parkeres fast i længere perioder. 

 

5. Arbejdsdag: Rydning af brandvejen, malerarbejde på legepladsen, m.m. 

 

6. Gynger:  Både babygynge og dækket skal skiftes. Svend undersøger. 

 

7. Gartner:  Naturhegnet skal klippes ned. Svend undersøger aftalen med Broholt 

 

8. Lygtepæle: Det er af autoriseret elinstallatør på vejen påpeget, at 

parcelhusforeningen muligvis er forpligtet til at modernisere vejens 

lygtepæle jf. ny stærkstrømsbekendtgørelse. 

 

Flere har forhørt sig om sagen diverse relevante steder, og det er vores 

opfattelse, at parcelhusforeningen ikke ejer lygtepælene, bl.a. eftersom 

vi ikke tidligere har haft med vedligeholdelsen heraf at gøre. 


